
 
 

’s-Hertogenbosch, 17 januari 2023 

 

Aan het college van burgemeester en wethouders 

 

Schriftelijke vragen ex. art. 71 RvO 

 

Onderwerp: Veiligheidsgevoel en nazorg omwonenden Maaspoort na aanslagen op omliggende 

woningen. 

 

Geacht college, 

 

Op 31 juli 2022 berichtte u ons middels een extra informatiebulletin het volgende: 

Cameratoezicht in Maaspoort  

In de nacht van zaterdag op zondag 31 juli werd bij een woning aan de Stapelen een explosief tot 
ontploffing gebracht. Er vielen geen gewonden en de woning raakte licht beschadigd. De explosie 
volgt op een explosie eerder deze week in de wijk Maaspoort. De politie doet uitgebreid onderzoek 
naar de toedracht, achtergrond en aanleiding van deze explosies. De incidenten hebben begrijpelijk 
een grote impact op de leefomgeving. In onze gemeente moet iedereen prettig en veilig kunnen 
wonen en werken. Daar zijn we samen met politie en andere veiligheidspartners iedere dag mee 
bezig. Onze eerste zorg ligt dan ook bij de veiligheid van de inwoners van deze gemeente. We 
tolereren geen gedrag dat zorgt voor ontwrichting, angst en onrust voor andere inwoners zoals nu is 
gebeurd. Omdat we willen dat iedereen zich veilig kan voelen in de eigen woonomgeving, hebben we 
verschillende acties ondernomen. Dat bestaat aan de ene kant uit contact met de bewoners van het 
eerste incident en de omwonenden van de incidenten. We hebben woensdag jl. en vandaag (31 juli) 
een bewonersbrief gestuurd en het wijkteam heeft goed contact met de bewoners. Maatregelen De 
driehoek heeft uiteraard nadrukkelijk aandacht voor deze incidenten. Politie, Openbaar Ministerie en 
gemeente bespraken scenario’s en maatregelen. De eerste maatregel was om in het kader van de 
politiewet een camera te plaatsen op twee plekken in de Maaspoort. Die hangen er sinds 28 juli. Om 
cameratoezicht langer mogelijk te maken, heeft de (loco)burgemeester twee gebieden aangewezen 
middels een aanwijzingsbesluit. De aanwijzing van het cameratoezicht gebied is tot tenminste 14 
augustus 2022 van kracht en wordt 1 augustus gepubliceerd. Sluiting woning Na de tweede explosie 
vannacht heeft de burgemeester besloten de woning aan Stapelen 34 te sluiten. Ook legt hij de 
bewoner en diens partner een gebiedsverbod op. Dat besluit neemt hij voor de veiligheid van de 
bewoner en die van de andere bewoners in de buurt. Want het is veiliger als de bewoner en diens 
partner niet in of bij de woning verblijft. Voor henzelf en de omgeving. Van dit besluit is de bewoner 
vandaag op de hoogte gebracht. De sluiting duurt vooralsnog 1 maand. Dat betekent dat de bewoner 
in deze periode niet bij of in de woning mag zijn. Politie en gemeente houden extra toezicht in de 
looptijd van dit besluit. Na die periode beoordeelt de burgemeester met de politie de kwestie opnieuw. 
Ons doel is met de maatregelen de openbare orde te handhaven en een bijdrage te leveren aan de 
veiligheid van de bewoners in de directe omgeving. 

Op 1 december 2022 berichte u ons middels een informatiebulletin het volgende: 

Maaspoort 

In juli informeerden we u via een extra raadsinformatiebulletin (week 30) over een explosie in de 
Maaspoort. We gaven we aan dat één van onze maatregelen cameratoezicht is (artikel 151c 
Gemeentewet). De burgemeester van ’s-Hertogenbosch heeft 1 december besloten om dit 
cameratoezicht met een ruime maand te verlengen, tot 3 januari 2023. Cameratoezicht in dit gebied 



heeft tot een zichtbare verbetering geleid bij het verhogen van het veiligheidsgevoel onder de 
bewoners, bezoekers en passanten. De reden tot verlenging is dat cameratoezicht daarom, zeker in 
deze situatie, van een (blijvende) preventieve werking uitgaat. Daarnaast loopt het 
opsporingsonderzoek van de politie nog, en willen we graag met goede communicatie naar de wijk toe 
tot een afronding van de inzet van het tijdelijke cameratoezicht komen. Het verlengen van het 
cameratoezicht blijft voor dit kwetsbare gebied daarom nog even noodzakelijk om de subjectieve maar 
ook de objectieve veiligheid te vergroten. 

Inmiddels is gebleken dat de bewakingscamera’s vorige week zijn verwijderd en dat is ruim na de 
aangekondigde datum verlenging van 3 januari 2023. 

U schrijft in uw laatste bulletin o.a. dat het opsporingsonderzoek van de politie nog loopt, en dat u 
graag met goede communicatie naar de wijk toe komt om tot een afronding van de inzet van het 
tijdelijke cameratoezicht komen. Het verlengen van het cameratoezicht blijft voor dit kwetsbare gebied 
daarom nog even noodzakelijk om de subjectieve maar ook de objectieve veiligheid te vergroten. 

De camera’s zouden een bijdrage leveren aan de veiligheid van de omwonenden zowel subjectief als 
objectief. 

Vandaag, ruim na het verwijderen van de bewakingscamera’s is door ons bij de directe omwonenden 
navraag gedaan over eventuele nazorg en communicatie door u, echter blijkt dat er geen 
communicatie of nazorg tot op heden heeft plaatsgevonden. 

De omwonenden hebben diverse vragen, zoals komen de voormalige bewoners terug in de woning? 
Komen er nieuwe bewoners? Is of wordt de woning verkocht (dit omdat er vandaag vermeende 
verhuisactiviteiten plaatsvonden)? 

Ook bij de vraag of het veiligheidsgevoel bij de gesproken omwonenden is veranderd ten tijde van het 
plaatsen van de camera’s en na het verwijderen daarvan wordt dat door hen niet als positief ervaren. 
“Men kan toch gewoon achterom komen als men kwaad wil buiten het zicht van de camera’s om” was 
een reactie van een omwonende. 

• Wat is de stand van zaken met betrekking tot de informatie aan de omwonenden omdat zij 
nog met vele vragen van onduidelijkheid zitten?  

• Bent u voornemens om de omwonenden nog te berichten over de situatie met betrekking tot 
de situatie van de bewoning van de woning en over de veiligheid en zo ja wanneer? Tot op 
heden zijn zij nog niet geïnformeerd en waarom is dat nog niet gedaan? 

• Hoe gaat u het veiligheidsgevoel van de omwonenden meten en dat herstellen? 

• Kunt u verder nog informatie verschaffen aan de omwonenden om hen een geruststellend 
gevoel te geven over het veilig blijven wonen in hun wijk? 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Joep Gersjes, Fractievoorzitter VOOR Den Bosch 

 

 


